
 Skolebestyrelsesmøde 
 22. april - erstatter mødet d. 17.03. 2025 kl. 18-20 i Kirkeby pga. sygdom 

 Dagsorden udarbejdet:  Lisbeth  X  Vibeke 

 Deltagere:  x  Heidi  x  Vibeke  Philip 
 x  Christian  Sigurd 
 x  Lisbeth 

 Louise 
 x  Majbrit 
 x  Peter 
 x  Michael 
 x  Signe 

 Pia U 
 Referent:  x  Vibeke 

 Gæst: 

 Bilag til dette møde:  Referat af sidste SKB 18. 02.2025 
 Principper på Issø-skolen samt årshjul kan læses på hjemmesiden. 

 Dagsorden  Indhold/Referat 
 1.  Godkendelse af dagsorden  Godkendt 

 2.  Godkendelse af referat 18.02 2025  Godkendt 

 3.  a)   Nyt fra formand  Sikker trafik: Det har været et godt initiativ fra 
 bestyrelsen at sætte fokus på sikkerheden for eleverne 
 i at færdes på Assensvej. Svendborg Kommune har 
 bevilget 390.000 kr til at løse dele af det via bl.a. nyt 
 helleanlæg. Vi håber på inddragelse. 

 Der er 2. samtalerunde til skolelederstillingen i 
 morgen d. 23. april 2025. 

 Der er ny leder i Juniorklubben som er kommet godt 
 fra start. Der arbejdes på at søge legater til renovering 
 både ude og inde, fodboldmål, materialer til KREA 
 mm. Lokalrådet bliver også søgt om penge til 
 forbedringer. 

 Der er søgt penge til at bistå de klasser der er gået 
 videre til finalerne ved Skole-OL. Vi kunne overveje at 
 tilføje det til princippet vedr. klassekasser. 



 Dagsorden  Indhold/Referat 
 Der er opmærksomhed på at understøtte eleverne i at 
 kunne deltage i alle LEAPS-fremvisningerne. 

 b)   Nyt fra elevråd  / 
 c)   Nyt fra forældre  Louise og Majbritt har deltaget i det kommunale 

 dialogmøde omkring børn og unges perspektiver på 
 deltagelsesmuligheder i eget skole og fritidsliv. Der var 
 gode input til at tænke mere rundt om eleverne og 
 inddrage eleverne yderligere i undervisningen. 
 Der var bud på hvordan man i de forskellige 
 bestyrelser i dagtilbud og skoler kunne udvikle et 
 samarbejde på tværs. 

 d)   Nyt fra medarbejdere  Der arbejdes med at få fagfordelingen til at gå op og 
 forventer at være på plads efter næste uge. 

 Der er fælles udflugt til Egeskov d.1. maj for 4.-7. 
 klasse. 8. årgang afprøver prøve-eksaminer og 9. skal 
 påbegynde skriftlige afgangsprøver d. 2. maj. 

 Der er ved at være planlægning til det sidste og 4. 
 LEAPS-forløb. 

 Sidste skoledag for 9. årgang er d. 15. maj. 

 e)   Nyt fra ledelsen  Vi har slået 2 stillingsopslag op til henholdsvis lærere 
 med naturfag og musik samt en kombinationsstilling 
 for en støtteperson til en elev på mellemtrinnet og 
 timer i SFO om eftermiddagen. 

 4.  Økonomi og ledelsessituation på 
 Issø-skolen 

 Bestyrelsen orienteres om at skolen fortsætter sine 
 handleplansmøder med forvaltningen grundet den 
 ekstra udgift der er forbundet med at skoleleder ikke 
 vender tilbage. 
 Det forventede underskud i 2025 kommer til at ligge 
 mellem 5 og 6%. 
 Når der foreligger en forventning om et underskud på 
 under 2% afholdes der ikke handleplansmøder. 
 Når der foreligger en forventning om et underskud 
 over 2% afholdes der handleplansmøde hvert kvartal. 
 Når der foreligger en forventning om et underskud 
 over 5% afholdes der månedlige handleplansmøder. 
 I alle møder deltager skolens ledelse og skolesekretær 
 samt økonomiansvarlig i forvaltningen samt skolechef 
 og leder af staben i Skole og Uddannelse. 



 Dagsorden  Indhold/Referat 
 5.  Gennemgang af oversigten med 

 principper for 2025/26 
 Vi kan konstatere at der er brug for at det sidste 
 princip justeres til ensartet layout, nyt princip vedr. 
 LEAPS og godkendelse med dato. 

 6.  Gennemgang af årshjulet for 
 skolebestyrelsen med henblik på 
 at revidere antal møder -også for 
 elevrådet. 

 Vi fastholder månedsmøder, men marts-måned udgår. 
 Vi fastholder mandag og tirsdag som faste dage hver 
 anden gang. 
 Vi fastholder starttidspunktet kl. 18:00 og slutter kl. 
 20:00. 
 1.halvår afholdes alle møderne i Stenstrup. 
 2.halvår afholdes alle møderne i Kirkeby. 

 Vi foreslår at elevrådet er repræsenteret ved 3 møder 
 hen over året i henholdsvis oktober, november og 
 februar. Elevrådet skal være valgt inden udgangen af 
 oktober. 

 7.  Frivilligt arbejde - hvordan 
 forholder bestyrelsen sig til 
 muligheden for at inddrage 
 frivillige til f.eks. hjælp til 
 skolepatrulje i fremtiden 

 Bestyrelsen drøfter hvilke fordele der kan være ved 
 frivilligt arbejde i skolen. 
 Fordele: gensidig forståelse af skolens liv, hjælp til 
 arrangementer mm. 
 Vi ønsker at drøfte det mere indgående i næste 
 skoleår på baggrund af det pædagogiske personales 
 drøftelser. 
 Der kan evt. søges inspiration i Skolens Venner. 

 8.  Dato/tidspunkt for 
 Forældre laver skole. 

 Det er et foreløbigt forslag med onsdag d. 6. maj eller 
 20. maj 2026. 
 Der arbejdes videre med at finde den rigtige form. 

 9.  Eventuelt 
 10.  Punkter til næste møde 26.05 

 2025 kl.18 i Kirkeby 
 Alle principper skal være læst og gennemgået, så de 
 kan godkendes med ny dato-påtegning. Ligeså har 
 Vibeke, hvis det er muligt, et udkast til et princip der 
 forholder sig til det at Issø-skolen er en LEAPS-skole. 


